
Årsberetning	for	styret	2016	
Fermate Vokal hadde 18 aktive medlemmer pr 1. april 2017. I tillegg har tre 
prosjektsangere vært med i forbindelse med påskekonserten. Det er en forholdvis jevn 
fordeling på de ulike stemmegruppene, men spesielt sopran og tenor er sårbare. I 
skrivende stund er det behov for en generell styrking av koret som helhet. 

Styret	
Styret har i perioden hatt følgende sammensetning 

• Leder: Ketil Lund 
• Nestleder/ Sekretær: Hilde Blindheim 
• Kasserer: Anne Joran Stakkerud 

 
• MoRU: Bitten Jødahl, Sigmund Karlsen og Terje Krognes 
• ADU: Ikke i bruk i perioden 

Styremøter	
Styret har i 2016 avholdt 8 styremøter. De viktigste sakene har vært: 

• Budsjett/ Økonomi 
• Rekruttering av nye medlemmer 
• Konserter 
• Ny dirigent, da Liv Astrid Dahl sluttet etter vårsemesteret 

Medlemsmøter	
Det har vært gjennomført ett medlemsmøte siden siste årsmøte. I tillegg gis det 
regelmessig informasjon til korets medlemmer på hver øvelse. 

Dirigent	
Liv Astrid Dahl sluttet brått etter vårsemesteret 2016. Det ble da umiddelbart satt i gang 
arbeid med å skaffe ny dirigent. Siden koret hadde god erfaring med å henvende seg til 
studenter på Norges Musikkhøgskole ble dette forsøkt på ny, og resulterte i ansettelsen 
av Daniel Helland Hines som ny dirigent. Både styret og medlemmene er svært fornøyd 
med arbeidet Daniel gjør.  

I forbindelse med bytte av dirigent gikk koret også tilbake til å ha øvelse på mandager.  



Aktiviteter	i	perioden.	
Det vises til MoRUs årsberetning 

Tilbakeblikk	på	2016	
Dette året har dessverre vært preget av at koret har få medlemmer og dermed er svært 
sårbart. Samtidig er fraværet på øvelsene høyt, for høsten 2016 var gjennomsnittlig 
fravær på øvelsene på nesten 30%. Noe av fraværet skyldes sykdom og andre legitime 
årsaker, men det gir uansett et inntrykk av at viljen til å bidra og å ta koret på alvor er for 
dårlig hos mange. Siden koret har så få medlemmer, er det ekstra viktig at hvert enkelt 
medlem tar ansvar, både gjennom å stille opp på øvelser og konserter og ved å øve litt 
også utenom de vanlige øvelsene. Når dette ikke skjer, så er resultatet at innlæringen av 
nytt materiale tatt lang tid, og dirigenten har måttet terpe på helt grunnleggende ting 
også tett opptil konserter.  

Tidligere undersøkelser blant medlemmene har vist at medlemmene har ønsket et kor 
med ambisjoner, og som yter det lille ekstra. Dessverre ser det ikke ut til at 
medlemmene er villige til å legge ned den innsatsen som kreves for å oppnå dette, og 
det nye styret bør derfor avklare hva slags ambisjoner kormedlemmene egentlig har 
med hensyn til koret.  

Det ble gjennomført korseminar i mars. 

Koret har gjennomført ett betalt kjøpesenteroppdrag. Det er ikke blitt gjennomført 
dugnader utover dette i 2016. 

Øvingslokalet er fortsatt Misjonshuset på Frogner, og fra og med august 2016 er den 
faste øvingsdagen flyttet tilbake til mandag. 

 

For styret 
Ketil Lund 


